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Kredietvoorstel permanente uitbreiding Don Boscoschool 
 

1. In het voorstel lezen wij niets over aanpassingen van de infrastructuur in de nabije omgeving. 
In het Raadsakoord wordt nadrukkelijk aandacht gevraagd voor het veilig(er) maken van 
schoolroutes in onze gemeente; vooral voor veilig lopen en fietsen van en naar school. Ook in 
de onlangs aangenomen Mobiliteitsvisie komt dit expliciet terug. 

 
a. Waarom wordt in dit voorstel niets aangegeven over aanpassingen van de 

infrastructuur in de nabije omgeving?  
b. Wat is de huidige stand van zaken van het “inrichtingsplan” van de Dorpsdijk nabij de 

Don Boscoschool?  
c. Is een nieuwe school op de locatie Veerhuys meegenomen in deze planvorming? Zo ja, 

waar blijkt dit uit en kan de raad hier inzage in krijgen? 
d. Wordt het huidige onoverzichtelijke kruispunt Dorpsdijk-Tijsjesdijk-Essendijk ook 

meegenomen in deze planvorming? 
e. Zijn er andere ruimtelijke aanpassingen (bijvoorbeeld pleinen, parkeerplaatsen e.d.) in 

de nabije omgeving van de locatie Veerhuys voorzien? 
 

2. Wij vinden de toelichting op het gevraagde investeringskrediet op dit moment onvoldoende 
helder beschreven in het voorstel. Het is ons nu niet duidelijk wat we voor dit bedrag krijgen. 

 
a. Wat krijgt de gemeente voor het bedrag van 4.274.487 euro? Welke belangrijke 

componenten zitten hierin (optellend tot het totaalbedrag)? 
b. Welke (prijs)risico’s zijn meegenomen in dit bedrag? Welke – op dit moment 

voorzienbare – (prijs)risico’s zijn niet gekwantificeerd in dit bedrag? 
c. Is er een visualisatie (“impressie”) beschikbaar waaruit blijkt wat voor soort gebouw en 

voorzieningen we voor dit budget zouden moeten krijgen? Zo ja, kan deze visualisatie 
direct worden gedeeld met de raad? Zo nee, hoe beoordeelt het college dan wat de 
gemeente terug krijgt voor dit bedrag? 
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